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Simru SİLAHTAROĞLU

Eline sağlık 
BOTAŞ!

>2'de

�Staj ve Çıraklık Sigortası Mağdurları 
Derneği Başkanı Resul Günay, “Genç-
lerimiz haftanın 1 günü okula gidiyor 
öğrenci oluyor. 5 gün işe gidiyorlar 
ama çalışan olamıyorlar” dedi. 4’te

tePki GÖSterDilerT                                       RSE
KÖŞE

CHP’de promosyon 
gençliği

İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Batı Akdeniz Sanayici ve 
İş Dünyası Federasyonu 
(BAKSİFED), Ankara’ya çı-
karma yaptı. Heyet Anka-
ra’da iş dünyasının talep-
lerini iletti. 6’da

bAkSiFeD’Den 
tbMM’ye ziyAret

BAKSİFED Başkanı 
Mustafa Cengiz ve 

STK başkanlarından 
oluşan heyet 

TBMM’yi ziyaret etti

CHP lİderİnden Başkan MUHİttİn BÖCek’e 

�21 Cumhuriyet Halk Partili il 
belediye başkanları toplantısı 
Burdur’da düzenlendi. Toplantıya 
Genel Başkan Özgür Özel ve Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Muhit-
tin Böcek de katıldı. 

�Başkanlarla sohbet eden CHP 
Genel Başkanı Özgür Özel, üst 
üste ikinci dönem seçilmesi dola-
yısıyla Muhittin Böcek’i tebrik etti. 
Başkan Böcek de sosyal medyadan 
teşekkür mesajı yayımladı. 5’te

bUrDUr’DA tOPlAntI ‘AntAlyA’DA bir ilki bAşArDI’

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Burdur’da Belediye Başkanları Toplantısı’na katıldı. Özel, “Antalya’da, 
ilk kez iki kere üst üste kazanan belediye başkanı olarak Muhittin Böcek’i tebrik ediyorum” dedi

�VAlİ Şahin, yatı-
rımların devam 
edeceğini ifade 
ederek, “Antal-
ya’mızın geleceği 
için hep birlikte 
çalışmaya devam 
edeceğiz” şeklin-
de konuştu. 2’de

�BüyüKŞEHİR Belediyesi “Genç An-
talya Gönüllüleri” etkinliklerine de-
vam ediyor. Organizasyonda genç-
ler dostluklarını pekiştirdi.  8’de

işbirliği çok önemli
İl Koordinasyon 

Kurulu Toplantısı, 
Vali Hulusi Şahin 

başkanlığında 
yapıldı. Vali Şahin, 
583 proje üzerinde 
çalışıldığını ifade 
ederek kurumlar 

arasındaki işbirliğinin 
önemine vurgu yaptı

StAjyerlerin 
SOrUnU çOk

Konya’da iki gencin, 
stajyer olarak çalıştıkları 
işyerlerinde kaza sonrası 
hayatlarını kaybetmesine 
dernekler tepki gösterdi

kirAcIlAr
iSyAnDA
�ElEkTrik ve doğalgaza 

yapılan zamların ardın-
dan isyan bayrağını 
çeken kiracılar, zamlar 
karşısında vatandaşın 
yalnız bırakıldığını 
söyledi. 5’te

Gençlerden dünyaya 
barış ve dostluk mesajı



Zehirli iğneleri yüzünden 
köpekbalıklarının bile 
yaklaşamadığı aslan balığı 
Antalya’da balık restoranlarının 
gözdesi oldu.  Müşteriler tarafından 
en çok tercih edilen balık türlerinden 
biri olan ve kilosu 699 TL’ye satılan aslan 
balığı, haftada 50 kilograma kadar satılıyor
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Eline sağlık BOTAŞ!
Haydi buyurun, ko-

nutlarda kullanılan 
doğalgaza yüzde 38 

zam yapılmış iyi mi? Zamlar 
aylara bölündü galiba, daha 
bir ay önce miydi neydi 
elektriğe yüzde 38 zam 
gelmişti. Eylül’de bakalım ki 
neye zam gelecek. BO-
TAŞ’ın duyurduğu doğalgaz 
zammı, dünden (1 Ağustos 
Perşembe) itibaren geçerli 
olmaya başlamış. Akaryakıta 
zam, elektriğe zam, doğal-
gaza zam, vergilere zam, 
gıdaya zam eyvah daha da 
eyvah. 

Ardı ardına gelen zamlara 
doğalgaz zammı da eklendi, 
henüz yaz sıcakları yaşanır-
ken kış aylarının soğuğu va-
tandaşı karabasan gibi bastı. 
Ve de uzun adı ‘Boru Hatları 
ile Petrol Taşıma A.Ş.’ olan 
BOTAŞ, Ağustos itibariyle 
konut aboneleri için geçerli 
olacak doğal gaza yüzde 38 
oranında zam geldiğini açık-
layıverdi. Sanayi aboneleri 
için ise artış yüzde 33 nokta 
küsur. Sebep, EPDK’nın 
maliyet unsurlarında ki de-
ğişim imiş. Bu değişim de en 
makul seviyede tüketicilere 
sunulmuş! İyi ya.

Neyse şu zam haberine 
noktayı koyalım da gön-
lü yücelere gönül desteği 
verelim. Kentimizde sosyal 
ve toplumsal içerikli so-
run çözüp çözüm üreten 
öylesine değerli vakıf ve 
dernekler hayata geçiriliyor 
ki alkış tutmamak mümkün 
değil ancak bize düşen pay, 
sadece ‘yüreğinize sağlık’ 
demek olmamalı değil mi? 
Daha tez hedefe ulaşmaları 
için el birliği ile katkı verme-
li, sağından solundan destek 
olmalı, gönlü yücelere gönül 
desteği vermeli.

Adı ‘Artı Nefes Vakfı’. 
Nefes alıp vermeye başla-
dı çoktan. Ve de yola ‘Yaş 
alınır, yaşlanılmaz’ ilkesiyle 
çıktı. Çıkış o çıkış. ‘Yaşlıyım’ 
demeyenlere yol haritasını 
belletmek için kaliteli yaş 
almanın, yaşam sürmenin 
teorik ve uygulamalı yol 
göstericisi oluyor çalışma-
larıyla. Elbette gönüllük 
esasına dayanan ve her an 
yanımızda olan Artı Nefes 
Vakfı, Gerontoloji (yaşlılık 
bilim) uzmanı bir akademis-
yen ile Köy Enstitülü emekli 
bir öğretmen ve deneyimli 
bir iş kadını tarafından ku-
ruldu. Bu insanların yürek-
leri heyecan, beyinleri proje 
zengini. Deneyimlerinden 
aldıkları güçle yola çıktı, 
gönüllülerden alacakları 
destekle de hedeflerine tez 
varacakları inancı içinde.

“Bir meyve ağacı gibi 
olmalıyız” diyor vakfın 
gönüllüleri. Ve de “Dökü-
len yapraklarımız toprağı, 
meyvelerimiz toprağın 
üstündeki canlıları besle-
melidir” diye devam ediyor 
gönüllüler. Gölgeleriyle, 
yaşlanmak istemeyenlere 
yol gösterici olarak. Vakfın 
bünyesinde farklı çalışma 
grupları oluşturulmuş ilkeleri 
doğrultusunda ama benim 
en fazla dikkatimi çeken Artı 
Nefes Yaşam Evleri Gru-
bu’nun hizmeti. Adından da 
anlaşılacağı gibi yaş alıp da 
kendini yaşlı hissetmeyenle-
rin, yaşama sıkıca tutunan-
ların tercihi Nefes Yaşam 
Evleri. Sosyal çevrelerinden 
koparılmadan, ömür boyu 
güvenli ve artıları olan ka-
liteli yaşamı sunuyor ikinci 
baharımı yaşamak isteyen-
lere. Güzel bir hafta sonu 
dileğiyle.

HAYATA GÜLÜMSE

TüRkİye’de ilk kez 
1985 yılında Antalya’da 
görülen aslan balığı, do-
ğal düşmanları olmadığı 
için kolayca üreyerek ço-
ğalıyor. Antalya Büyükşe-
hir Belediyesi, geçtiğimiz 
yıl yerleşik deniz türleri-
ni koruma ve deniz eko-
sistemini dengede tutma 
amacına önemli bir katkı 
koymak adına konyaaltı 
Sahilinde Aslan Balığı Av-
lama yarışması düzenle-
di. Toplamda 13 kilo 450 
gram ağırlığında aslan 
balığı yakalandı. Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi, aslan balıklarının yenilerek tüketilme-
si ve popülasyon kontrolünün sağlanma-
sı amacıyla, son yıllarda ekdAĞ düden Park 
Balık Çarşısı’nda menüsünde ve tezgahında 
aslan balığı satmaya başladı.

Antalya Büyükşehir Belediyesi iştirakle-

rinden ekdAĞ A.Ş.’nin 
Genel Müdürü Ahmet 
Aydın, bir dişi aslan balı-
ğının dört günde 30 bin 
civarında yumurta bıra-
kabildiğine dikkat çeke-
rek, kısa sürede çok faz-
la ürediğine vurgu yaptı. 
Aydın, aslan balığının 
birçok balık türünün ya-
şamını tehdit ettiğini be-
lirterek, denizlerdeki çe-
şitliliğin azalmaması için 
düzenledikleri av yarışla-
rına değindi.

Aydın, “ekdAĞ ola-
rak konyaaltı tesislerimizde aslan balığı ya-
kalama yarışmaları yapıyoruz, en büyük ve 
en çok aslan balığını yakalayanlara ödüller 
veriyoruz. Balıkçılardan ya da yarışma dü-
zenlediğimiz yarışmacılardan temin ederek, 
ekdAĞ düden Park balık çarşımızda satışa 
sunuyoruz. Halkımız tarafından talep görü-

yor ve çok kısa sürede tüketiliyor, lezzeti gri-
daya eşdeğer, vatandaşlarımıza öneriyorum” 
diye konuştu.

ELDİVEN VE MAKASLA AYIKLANIYOR

ekdAĞ düden Park Balık Çarşısı’nda as-
lan balıkları, zehirli dikenlerinden eldiven ve 
makasla titizlikle ayıklanıyor. Hem avlanma-
sı hem temizlenmesi ustalık gerektiren aslan 
balığı konusunda ekdAĞ A.Ş.’nin Genel Mü-
dürü Ahmet Aydın, uyarılarda bulundu. 

Aydın, “Aslan balığındaki problem diken-
leri, yakalandığı zaman dikenlerini elini-
ze dokundurmadığınız zaman problem yok, 
dikenlerinden arındırıldıktan sonra diğer ba-
lıklardan hiçbir farkı yok. Protein anlamında 
da oldukça zengin. Avlanması zor bir balık, 
kaya altında yetiştiği için zıpkınla avlanabili-
yor. Haftalık 40-50 kg arasında, günlük 7-8 kg 
civarında satılıyor” dedi. Öğle yemeği için te-
sise gelen Teslime yanar ise ilk kez aslan ba-
lığı yediğini ve çok aromatik bir tadı olduğu-
nu aktardı. İHA

AnTALyA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) eski Başkanı davut Çetin, ke-
mer Belediye Başkanı necati Topaloğ-
lu’na nezaket ziyaretinde bulundu.  
Çetin’e Mustafa Ayanoğlu ve Ferda Te-
kin eşlik etti. Başkan Topaloğlu, ziya-
retten duyduğu memnuniyeti dile ge-
tirerek, ATSO Başkanlığı zamanında 
kemer’e kazandırdığı kemer Belediye-
si ATSO eğitim ve Sanat Merkezi için 

Çetin’e teşekkür ettiğini belirterek, ça-
lışmalarında başarılar diledi. Çetin ise 
Başkan Topaloğlu’nun özellikle eğitim 
alanında yaptığı başarılı çalışmaları 
takdirle karşıladığını ifade ederek, ça-
lışmalarında kolaylıklar dilediğini ak-
tardı. Ziyaret sonrası Başkan Topaloğ-
lu ile Çetin ve beraberindekiler hatıra 
fotoğrafı çektirdi. 
KEMER BELEDİYESİ / BÜLTEN 

İL Milli eğitim Müdürlüğü’nde Vali Hu-
lusi Şahin’in başkanlık yaptığı toplantı-
ya, Antalya Büyükşehir Belediyesi Ge-
nel Sekreter yardımcısı Mustafa Gürbüz, 

Akdeniz üniversitesi Rektörü Prof. dr. Özle-
nen Özkan, vali yardımcıları, kaymakam-
lar, ilçe belediye başkanları, kamu kurum ve 
kuruluş müdürleri ve Türk Silahlı kuvvetleri 
Güçlendirme Vakfı İzmir Bölge Temsilcisi Or-
han kadir Gök katıldı. Antalya’nın gelişimi-
ne ve büyümesine katkı sağlamak amacıyla 
düzenlenen 3. İl koordinasyon Toplantısı’n-
da kent genelindeki yatırımların durumu, 
tamamlanan projeler ve devam eden çalış-
malar detaylı şekilde ele alınarak, projelerin 
koordinasyonu ve kurumlar arası iş birliği-
nin önemi konusunda fikir alışverişinde bu-
lunuldu.

YATIRIMLAR SÜRÜYOR 

Toplantıda konuşan Vali Şahin, yatırım-
ların devam edeceğini ifade ederek, “Antal-
ya’mızın geleceği için hep birlikte çalışma-
ya devam edeceğiz” dedi. Antalya’da 2024 
yılı haziran ayı sonu itibarıyla 583 proje 
üzerinde çalışıldığını açıklayan Vali Şahin, 
“Bu projelerin 380 adedi genel ve özel büt-
çeli kuruluşlarca, 203 adedi ise belediyele-
rin imkânlarıyla gerçekleştirilmiştir. Bedeli 
117 milyar 211 milyon TL olan bu projele-
rin 2024 yılı ödenekleri 19 milyar 372 mil-
yon TL’dir. Haziran ayı sonu itibarıyla 9 mil-
yar 529 milyon harcama yapılarak yüzde 49 
nakdi gerçekleşme sağlanmıştır” dedi.

GENEL VE ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR

Vali Şahin, genel ve özel bütçeli kuruluş-

larca üzerinde çalışılan 380 projenin bedeli-
nin 105 milyar 483 milyon TL olduğunu ifa-
de ederek, “2024 yılı ödenekleri toplamı ise 
12 milyar 824 milyon TL olup haziran ayı 
sonu itibarıyla 5 milyar 456 milyon TL harca-
ma yapılmış ve yüzde 43 nakdi gerçekleşme 
sağlanmıştır. Belediyelerimizce yürütülen 
203 adet projenin bedeli 11 milyar 728 mil-
yon TL’dir. 2024 yılı ödenekleri toplamı ise 6 
milyar 547 milyon TL olup haziran ayı sonu 
itibarıyla 4 milyar 73 milyon TL harcama ya-
pılmış ve yüzde 62 nakdi gerçekleşme sağ-
lanmıştır” şeklinde konuştu. Genel ve özel 
bütçeli kuruluşlar ile belediyelerin gerçek-
leştirdiği yatırımlarda nakdi gerçekleşmenin 
en çok 3 milyar 99 milyon TL harcama tutarı 
ile diğer kamu Hizmetleri sektöründe oldu-

ğunu belirten Vali Şahin, ikinci sırada 2 mil-
yar 108 milyon TL harcama tutarı ile Ulaştır-
ma-Haberleşme sektörünün, üçüncü sırada 
ise 1 milyar 58 milyon TL harcama tutarı ile 
enerji sektörünün olduğunu ifade etti.

583 projeden 93’ünün tamamlanarak hiz-
mete alındığını, 4 projenin tasfiye edildiğini 
ve 73 projeye başlanmadığını belirten Vali 
Şahin, 55 projenin ihale aşamasında oldu-
ğunu, 358 projenin de halen devam ettiğini 
ifade etti. Toplantıda, katılımcılar tarafından 
altyapı, ulaşım, sağlık eğitim ve turizm alan-
larıyla ilgili sunumlar yapıldı ve değerlendir-
meler gerçekleştirildi. Toplantı sonunda Vali 
Şahin, kurumlar arası iş birliğinin önemin-
den bahsederek, katılım sağlayan herkese 
teşekkür etti. DHA

İşbİrlİğİ 
çok önemlİ

AnTAlYA VAlİSİ
HuluSİ şAHİn:

İl Koordinasyon Kurulu Toplantısı, Vali Hulusi Şahin başkanlığında gerçekleştirildi. 
Vali Şahin, Antalya genelinde bedeli 117 milyar 211 milyon TL olan 583 proje üzerinde 

çalışıldığını ifade ederek kurumlar arasındaki işbirliğinin önemine vurgu yaptı

korkan yok 
yiyen çok

kePeZ Belediyesi, gerçek-
leştireceği asfalt ihalesiy-
le yatırım programında yer 
alan yolları sıcak asfalt kon-
foruyla buluşturmaya hazır-
lanıyor. yeni dönemin sıcak 
asfalt yatırım planlamasını 
yapan kepez Belediyesi, söz-
leşme süresinin bitmesinden 
dolayı asfalt alımına yönelik 
yeni bir ihaleye çıktı. 

KEPEZ’İN YOLLARINA               
17 BİN TON ASFALT

Sıcak asfalt yapım işi ihale-
si 19 Ağustos tarihinde saat 
11.00’de kepez Belediyesi en-
cümen Toplantı Salonu’nda 
yapılacak. İhale, açık teklif 
yöntemiyle gerçekleştirile-
cek. Sözleşmenin imzalandığı 
tarihten itibaren 3 gün için-
de yer teslimi yapılarak, as-
falt yapım işine başlanılacak.  
İhale kapsamında bu yılın 
yatırım programına alınan 
cadde ve sokaklarda 17 bin 
ton sıcak asfalt çalışması ger-
çekleştirilecek.

 kepez Belediye Başkanı 
Mesut kocagöz, ilçede baş-
lattığı değişim kapsamında 
geçtiğimiz günlerde Baraj ve 
emek mahallelerini sıcak as-
falt konforuyla buluşturmuş-
tu. Işık Caddesi’nin emek 
Mahallesi bölümünde uygu-
lanan sıcak asfalt hizmetini 
yerinde gören Başkan Mesut 
kocagöz, altyapı yatırımla-
rı tamamlanan cadde ve so-
kaklarda asfalt çalışması ya-
pacaklarını açıklamıştı.

Başkan kocagöz, asfalt ya-
pım işi ihalesiyle de sözü-
nü yerine getirmiş oldu. İhti-
yaç olan yollarda sıcak asfalt 
çalışması yapmaya hazırla-
nan kepez Belediyesi Fen İş-
leri Müdürlüğü, yeni açtığı 
ve altyapısı tamamlanma-
yan cadde ve sokaklarda da 
sathi asfalt çalışması gerçek-
leştiriyor. Bu sezon kapsa-
mında ilçe genelinde 25 km 
uzunluğundaki yol ağı asfalt-
lanacak.  
KEPEZ BELEDİYESİ / BÜLTEN 

Kepez’in yolları
asfaltlanıyor

Kepez Belediyesi tarafından asfalt ihalesi 
ile yatırım programına alınan yollarda 17 
bin ton sıcak asfalt uygulaması yapılacak

Çetin’den Topaloğlu’na ziyaret
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL
Yıllık abone bedeli 5.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 41
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Sayı: 14004

2 Ağustos 2024 Cuma

ANTALYA’DA İl Jandarma Komutanlığı Asayiş Şube Müdür-
lüğü JASAT timleri ve Döşemealtı İlçe Jandarma Komutanlığı 
ekipler tarafından yapılan çalışmada, uzun zamandır 7 ayrı 
suçtan 30 yıl 7 ay kesinleşmiş hapis cezası ile aranan İ.A. isimli 
şahıs yakalandı. İşlemlerinin tamamlanmasının ardından adli-
yeye çıkartılan İ.A. tutuklanarak cezaevine gönderildi.  İhA

Daha fazla kaçamaDı

Muratpaşa’da kullandığı oto-
mobilin kontrolünü kaybeden bir 
kişi üst geçidin beton ayağına çarp-
tı. Kaza, saat 23.45 sıralarında an-
talya’nın Muratpaşa ilçesi Gazi 
Bulvarı ile aspendos Bulvarı kesişi-
minde bulunan köprülü kavşağın 
alt kısmında meydana geldi. Gazi 
bulvarı istikametinden gelen ve sü-
rücüsünün ismi öğrenilemeyen 06 
LZH 62 plakalı Citroen marka ha-
fif ticari araç, köprülü kavşağın alt 
kısmından aspendos Bulvarı isti-
kametine dönmek isterken sürücü-

nün direksiyon hakimiyetini kay-
betmesi sonucu önce refüje çarptı. 
ardından trafik levhasına çarpan 
ve hızını alamayan araç refüj içeri-
sinde bulunan elektrik panosuna 
ve son olarak da köprülü kavşağın 
beton ayağına çarparak durabildi.

mOTOr ParÇaLaNdI

Kazayı görenlerin 112 acil Çağ-
rı Merkezi’ne ihbarı üzerine olay ye-
rine itfaiye, sağlık ve polis ekiple-
ri sevk edildi. araçta sıkışan sürücü 
antalya Büyükşehir Belediyesi İtfa-

iye daire Başkanlığı’na bağlı ekipler 
tarafından bulunduğu yerden çıka-
rılarak ambulansla hastaneye kal-
dırıldı.

Çarpmanın etkisiyle kullanıla-
maz hale gelen aracın param par-
ça olan motoru sürücünün kavşak 
sistemine ne kadar hızlı girdiği-
ni ve kazanın şiddetini gözler önü-
ne serdi.

Çekici marifetiyle bulunduğu yer-
den çıkarılan araç otoparka çekilir-
ken, araç sürücüsünün kazayı hafif 
yaralı olarak atlattığı öğrenildi.  İHA

ELEKtrİK tesisat işlerini yapacağı inşa-
atta kalan bir kişi kalp krizi sonucu haya-
tını kaybetti. şahsın bir gün önce rahat-
sızlanarak yakınları tarafından hastaneye 
kaldırıldığı öğrenildi. Olay, saat 23.00 sıra-
larında antalya’nın Kepez ilçesi şelale Ma-
hallesi 3134 Sokak üzerinde bulunan bir 
inşaatta meydana geldi. Kemer’den an-
talya’ya elektrik tesisat işlerini yapaca-
ğı inşaata gelen Vehbi alabaş’a (68), kısa 
süre önce telefonla görüştüğü iş arkadaş-
ları ulaşamayınca kaldığı inşaata geldi. te-
lefonlara cevap vermeyen alabaş’ı merak 
eden arkadaşları endişelenerek inşaata 
geldi. duvara yaslanmış vaziyette bulduk-
ları alabaş’ın ilk önce kendinden geçtiğini 
düşünen mesai arkadaşları tepki verme-
mesi üzerine 112 acil Çağrı Merkezi’ni ara-
dı. Olay yerine gelen sağlık ekipleri yaptık-
ları incelemede Vehbi alabaş’ın hayatını 
kaybettiğini belirledi.

BİR GÜN ÖNCE                             
HASTANEYE KALDIRILMIŞ

Bunun üzerine olay yerine antalya Em-
niyet Müdürlüğü’ne bağlı polis ekipleri ve 
Olay Yeri İnceleme ekibi sevk edildi. Me-
sai arkadaşlarının haber vermesi ile ala-
baş’ın kızı ve oğlu da inşaata geldi. Veh-
bi alabaş’ın KOaH hastası olduğu ve bir 
gün önce rahatsızlanarak yakınları tara-
fından hastaneye kaldırıldığı öğrenildi. 
Vehbi alabaş’ın kalp krizi sonucu hayatı-
nı kaybettiği değerlendirilirken, ekiplerin 
çalışmasının ardından cansız bedeni kesin 
ölüm nedeninin belirlenmesi için antalya 
adli tıp Kurumu morguna kaldırıldı. İHA

KEpEZ’dE park halinde bulunan 
aracın denizli’den çalındığı or-
taya çıktı. Olay, Kepez ilçesi 
Göksu Mahallesi’nde meydana 

geldi. 112 acil Çağrı Merkezi’ni arayan 
Caner Karayağız isimli vatandaş deniz-
li’nin Çivril ilçesinden gece saatlerinde 
çalınan 34 du 1514 plakalı otomobili-
nin antalya’nın Kepez ilçesi Göksu Ma-
hallesi’nde park halinde bulunduğunu 
belirterek ihbarda bulundu.

 İhbar üzerine bölgeye Kepez ilçe 
Emniyet Müdürlüğü’ne bağlı resmi 
ekiplerin yanı sıra Hırsızlık Büro amir-
liği ve Olay Yeri İnceleme ekipleri sevk 
edildi.

ARAÇTA PARMAK İZİ ARANDI

Çalındığı ileri sürülen ve 250 kilo-
metre uzaklıkta bulunan otomobil-
de antalya Emniyet Müdürlüğü Olay 
Yeri İnceleme şube Müdürlüğüne bağ-
lı ekipler araç ile araçta bulunan mal-
zemelerde parmak izi çalışması yaptı. 
Olay yeri inceleme ekiplerinin çalış-

masının ardından aküsü boşalan araç 
önce iterek çalıştırılmaya çalışıldı.

aküsü takviye edilerek çalıştırılan 
otomobil aracı teslim almaya gelen Ca-

ner Karayağız’a teslim edildi, işlemleri-
nin tamamlanması için İl Emniyet Mü-
dürlüğüne götürüldü. Hırsızlık Büro 
amirliği ekipleri ise şüpheliyi kısa sür 

sonra yakaladı. şüphelinin ifadesin-
de araç sahibi ile tartıştığını ve kızarak 
aracı antalya’ya getirdiğini söylediği 
öğrenildi.

CÜZDAN VE TELEFONLAR                
ARAÇ İÇİNDE ÇIKTI

Elektrik tesisatı işi ile uğraştıklarını 
ve aracın sabaha karşı denizli Çivril il-
çesinde bulunan şantiye alanından ça-
lındığını ileri süren Caner Karayağız 
ise “Sabaha karşı 06.00 gibi denizli Çiv-
ril’deki şantiye alanında çalındı araç. 
aracı çalanları zaten tanıyoruz. Bizim 
çalışanlarımızdan bir tanesi, araların-
da husumet çıkıyor. araçla birlikte cüz-
danları şantiyeden toplayıp götürü-
yor. Bizde emniyete ihbarda bulunduk. 
Bir süre sonra aracın antalya’da oldu-
ğu bilgisi geldi. aracın bulunduğu yere 
geldik. park halinde bırakmışlar ara-
cı, anahtar üzerinde, telefon ve cüzdan 
içinde bırakıp kaçmış aracı, gerekli iş-
lemleri polis arkadaşlar yapacak artık” 
dedi.  İHA

Denizli’Den çalınDı
antalya’Da bulunDu

Denizli’nin Çevril ilçesinden bir şantiyeden gece saatlerinde çalındığı ileri sürülen 
otomobil akşam saatlerinde 250 kilometre uzaklıkta Antalya’da park halinde bulundu

Bİr mobilya atölyesinde kesim yap-
mak için kullanılan makinenin kısa 
devre yapmasıyla yangın çıktı. Yangın, 
Muratpaşa ilçesine bağlı Güzelbağ Ma-
hallesi Havaalanı Caddesi üzerinde bu-
lunan bir mobilya atölyesinde çıktı. 
Yatar daire olarak tabir edilen, kesim iş-
leri için atölyede kullanılan makinenin 
elektrik aksamında başlayan yangın ön-
deki tahta parçalarına sıçradı.

atölyeden duman geldiğini gören-
ler durumu 112 acil Çağrı Merkezi’ne 
bildirdi. İhbarla bölgeye itfaiye ekiple-
ri sevk edildi. İtfaiye ekiplerinin müda-
halesinin ardından büyümeden söndü-
rülen yangında, toz emici olarak tabir 
edilen makine kullanılamaz hale geldi. 
atölyedeki tahta parçalarının da yandı-
ğı görüldü. diğer yandan itfaiye ekiple-
rinin müdahalesinin ardından atölyeye 
gelen çalışanların duman çıkan maki-
neye hortumla su tutması kameralara 
yansıdı. dHa

mobilya atölyesinde 
çıkan yangın korkuttu

GaZİpaşa ilçesinde hâkimiyetini 
kaybederek kaza yapan elektrikli bi-
siklet sürücüsü yaralandı. Yaralı sürü-
cü, hastanede tedavi altına alındı. Kaza, 
saat 08.00 sıralarında pazarcı Mahal-
lesi uğur Mumcu Caddesi’nde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre; uğur 
Mumcu Caddesi üzerinde Selinus Sa-
hili yönünde seyir halinde olan Buse S. 
idaresindeki bisiklet, sürücüsünün di-
reksiyon hâkimiyetini kaybetmesi so-
nucu devrildi.

Meydana gelen kazada devrilen bi-
sikletten asfalt zemine savrulan bisiklet 
sürücüsü Buse S. yaralandı. Olayı gören 
çevredeki vatandaşlar durumu 112 acil 
Çağrı Servisi’ne bildirdi. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. İlk müdahalesi olay yerinde yapı-
lan yaralı bisiklet sürücüsü Buse S. am-
bulansla Gazipaşa devlet Hastanesi’ne 
kaldırılarak tedavi altına alındı.  Kazay-
la ilgili inceleme başlatıldı.  İHA

Elektrikli bisiklet 
sürücüsü yaralandı

kaldırımdaki yayaya çarptı
OTOmOBİLLE çarpışan motosiklet, 

kaldırımdaki kadına çarptı. Kazada 
yaralanan annesinin elini bırakmayan 
oğlu kameralara yansıdı. Kaza, murat-
paşa ilçesine bağlı Etiler mahallesi 882 
sokak üzerinde meydana geldi. meh-
met Şah K.’nın kullandığı 07 AIE 965 
plakalı otomobil ile mustafa Can A. ida-
resindeki 07 BLF 447 plakalı motosiklet 
çarpıştı. Çarpışmanın etkisiyle savrulan 
motosiklet, o sırada kaldırımdaki Ayşe 
D.’ye çarptı. Kazayı görenlerin ihbarıyla 

adrese polis ve sağlık ekipleri sevk edil-
di. Bacaklarından ve boynundan yarala-
nan mustafa Can A. ve yaya Ayşe D.’ye 
ilk müdahale kaza yerinde yapıldı. 
Ayşe D.’nin yaralandığını duyup gelen 
oğlu, başında beklediği annesinin elini 
bir an bırakmadı. 2 yaralı daha sonra 
hastaneye götürüldü. 07 AIE 965 pla-
kalı otomobilin sürücüsü mehmet Şah 
K. ifade vermek üzere polis merkezine 
giderken, kazada hasar gören motosik-
let ise yoldan kaldırıldı. DhA

Hafif ticari araç 
betona çarptı
Aracın kontrolünü kaybeden sürücü önce refüje, ardından yol tabelasına son 

olarak da elektrik panosu ve üst geçit ayağına çarparak durabildi. Paramparça 
olan araç motorunun hali çarpmanın şiddetini gözler önüne serdi İnşaatta çalışırken 

kalp krizi geçirdi
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Yurttan
kısa kısa

Abdüllatif Şener’i 
kahreden cinayet

ANKARA’DA anneannesi Leyla Çeti-
ner’i (80) tabancayla vurarak öldüren, 
eski bakanlardan Abdüllatif Şener’in 
oğlu Bedirhan Şener (42), Bilkent Şehir 
Hastanesi Yüksek Güvenlikli Adli 
Psikiyatri Hastanesi’ne sevk edildi. 
Abdüllatif Şener de konuyla ilgili açık-
lama yaparak yaşanan olayın ailesini 
derinden sarstığını oğlunun psikolojik 
sorunları olduğunu belirtti.  

Can Atalay için 
AYM’den karar

RESMİ Gazete’de yayımlanan 
Anayasa Mahkemesi (AYM) Kararı ile 
Türkiye İşçi Partisi Hatay Milletvekili 
seçilen ve milletvekilliği düşürülen 
Şerafettin Can Atalay’ın milletvekil-
liğinin düşürülmesi yok hükmünde 
sayıldı. Söz konusu kararın yasama 
organı yönünden bağlayıcı nitelikte ol-
duğuna dikkati çekilerek bir örneğinin 
TBMM’ye gönderilmesine hükmedildi.

Aile katliamına 
3 kez ceza istemi

BURSA’DA tartıştığı babası Seyithan 
Yayaşit ile kavgayı ayırmaya çalışan 
annesi Zozan Yayaşit’i pompalı 
tüfekle, yaralı halde kaçmaya çalışan 
kardeşi Mücahit Yayaşit’i boğazını 
bıçakla keserek öldüren Abdulsamet 
Yayaşit hakkında 3 kez ağırlaştırılmış 
müebbet hapis cezası istemiyle dava 
açıldı. Abdulsamet Yayaşit’in yargılan-
masına ileriki günlerde başlanacak.

Terör yanlıları 
gözaltına alındı

DİYARBAKIR’IN Dicle ilçesinde 
terör örgütü mensuplarına moral ve 
motivasyon vermek amacıyla 7 kişi, 
slogan atıp halay çekti. Görüntülerin 
ortaya çıkmasıyla 7 şüphelinin 
kimliği belirlendi. Şüphelilerden 5’i, 
belirlenen adreslerine düzenlenen eş 
zamanlı operasyonlarla yakalanarak 
gözaltına alındı. Diğer 2 şüpheliyi ara-
ma çalışmalarının sürdüğü bildirildi.

Yerlikaya acı 
haberi duyurdu

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, 

Kastamonu Narkotik Suçlarla 

Mücadele Şube Müdürlüğü kad-

rosunda görevli Polis Memuru 

Ahmet Şahan’ın şehit olduğunu 

duyurdu. Yerlikaya, “Polis Me-

muru Ahmet Şahan görevi esna-

sında şüpheli şahsın ateş etmesi 

sonucu yaralanmış, kaldırıldığı 

hastanede yapılan tüm müdaha-

lelere rağmen kurtarılamayarak 

şehit olmuştur” dedi. 

Amastris’te  
kazı yapılacak

BARTIN’IN tarihi ve turistik 

ilçesi Amasra’da 2022 yılında 

başlayan ‘Amastris Antik Kenti’ 

kurtarma kazısı, Cumhurbaş-

kanı kararnamesi ile bilimsel 

kazı olarak ilan edildi. Bartın 

Üniversitesi ile Kültür ve Turizm 

Bakanlığı iş birliğinde bölgede 

yeniden kazı çalışmaları başladı. 

Kazı alanının çok geniş bir alanı 

kapsadığı, buluntu eserlerin de 

sayısının artacağı açıklandı. 

Küçük çocuk 
kaza kurbanı

YALOVA’DA, yolun karşısına ge-

çerken ehliyetsiz sürücü M.K.’nin 

(17) kullandığı otomobilin çarptığı 

kazada babası Ahmet Yıldız (36) 

ile birlikte yaşamını yitiren Vahit 

Yıldız’a (4), 15 gün önce de ehli-

yetsiz motosikletlinin çarptığı or-

taya çıktı. Beyin sarsıntısı geçiren 

Yıldız’ın hastanede 1 hafta tedavi 

gördükten sonra taburcu edildiği 

bildirildi.

DHA-İHA

CHP bir zamanlar 
gençlik kolları için 
yönetici bula-

mazdı. Zor bir görevdir 
çünkü. Kimsenin eline 
bakmayacak, kendi işi 
gücü olan, ekonomik 
özgürlüğe sahip, siyase-
te de zaman ayırabilen 
gençlere ihtiyaç vardı. 
Fazla belediye de yoktu 
o zamanlar. Can Deniz, 
Mehmet Tosun gibi 
isimlerin gençlik kol-
ları başkanlığı yaptığı 
zamanlar çok da uzak 
değil aslında. Anlaşılan 
o ki köprünün altından çok sular akmış. CHP’de bir 
zamanlar gençlik kolları başkanı bulunamazken, 
şimdi başkanlık için hediyeler dağıtılıyor, paralar 
saçılıyor. 

200 BİN LİRALIK HEDİYE DAĞITILIYOR

Konyaaltı’nda gençlik kolları başkanlığına aday 
olan Ertan İpek hediye paketi yaptırmış, üyelere 
dağıtıyor. Termos var paketin içine, ajanda var, 
bileklik var, pahalı bir kalem var. Bu hediye kutu-
su en az 400 liradır. Sırf termos piyasada 250 lira 

civarında. Konyaaltı’nda 400 
civarında gençlik kolları üyesi 
var. Çarpın 400 kere 400’ü, 
160 bin lira ediyor. Gençlik 
kolları ilçe başkanlığı için 
160 bin lira! Bunun yedirmesi 
var, içirmesi var, taşıması var, 
gezmesi, tozması var. En az 
200 bin… Nereden geliyor bu 
değirmenin suyu? 

AKLIMIZDA                       
DELİ SORULAR

Aklımıza gelen deli sorular 
bu kadar değil. Gençlik kol-
ları nasıl bir rant kapısı haline 
gelmiş de, bu kadar para har-

canıyor? Bu kadar para harcayıp ilçe gençlik kolları 
başkanı olan biri, harcadığı parayı nasıl geri kaza-
nacak? Gençlik kolları nasıl para kazanır? Kim para 
öder bunlara? Geçimlik filan da değil bu paralar, 
maaş değil, yevmiye değil, resmen servet. Gençlik 
kolları adayı bunu kendi cebinden harcıyorsa, ayrı 
bir soru işareti; eğer arkasında birileri varsa, daha 
da vahim. Bir gençlik kolları adayının arkasında 
kim niye durur ve sponsorluğunu yapar? Beklenti 
nedir ki? Umarım bu sorulara birileri yanıt verir ve 
gereğini yapar.

Bir dokun, 
bin ah işit

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

CHP’DE ProMoSyoN GENÇlİğİ

Muratpaşa’nın parklarını 
insan boyunda otların 
kapladığını yazdık ya, 

bir dokun, bin ah işit. Bir Murat-
paşa sakini, Mustafa Alın, altına 
döşenmiş feryat figan: “Denizim 
Park’tan ormana doğru az gidin-
ce, sağ taraftan sürekli su akıyor. 
Boşa akıyor. Bir türlü yapamıyor-
lar, ilgilenmiyorlar da zaten. Ben-
ce şehir planlamacı da, peyzaj 
mimarı da yok gibi. Teknikerler, 
işçiler yapıyor bir şeyler. Başkan 
Ümit Uysal, Kundu başlangıcın-
daki mahalleye gelsin de, baksın 
bir zahmet. Özellikle Tahtaka-
le’nin, caminin olduğu, ağırlıklı 
yabancıların oturduğu bölge… 
Ne tretuvar var, ne de çevre, çöp 
bakımı”. İletmesi bizde…

ANtALYA Esnaf ve Sanatkarlar Oda-
ları Birliği (AESOB) Başkanı ve TESK 
Genel Başkan Vekili Adlıhan Dere, enf-
lasyon düzenlemesinin yılda bir kez 
yapılmasının esnafı rahatlatacağı-
nı söyledi. Antalya Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliği (AESOB) Başkanı 
Adlıhan Dere, enflasyon düzenlemesi-
ne ilişkin esnafın talepleri hakkın-
da açıklamalarda bulundu. Dere, 
“Enflasyon düzeltmesi yılda bir 
kez yapılmalı ve bu yıl altı aylık 
yapılacak olan düzeltme işlemi 
yıl sonuna kadar ertelenme-
lidir. 2023 yılı içerisinde 
esnaf ve sanatkarları-
mızdan enflasyon dü-
zeltme kayıtları ya-
pılması istenmiş ve 
yıl sonu itibariyle 

gerekli güncellemeler yapılmıştı. Fakat 
bu düzeltme o dönemde esnaflarımıza 
vergisel bir yük oluşturmamıştı. Çün-
kü kar veya zarar çıkması o dönemde 
geçmiş yıl karı veya zararı olarak de-
ğerlendirilmişti. Fakat şimdi 2024 yılı 
geçici vergi döneminde bu durum es-
nafa dair bir vergi etki ortaya çıkara-

cak. Hazine ve Maliye Bakanlığı, 
geçici vergi dönemlerinde enf-
lasyon düzeltmesi uygulamama 

yetkisine sahiptir. Ocak - Mart 
ilk geçici vergi döneminde Ni-

san ayında yapılan yoğun ta-
lepler doğrultusunda 

enflasyon düzeltme-
si uygulanmamış-

tı. Şimdi Ocak - Ha-
ziran 2024 ikinci 

geçici vergi dö-

neminin beyannamesi 17 Ağustos tari-
hinde verilmesi gerekiyor. Aynı şekilde 
ekonomik anlamda zorlu bir süreçten 
geçtiğimiz bu günlerde de esnaf teşki-
latı olarak Hazine ve Maliye Bakanlığı-
mızın bu yetkiyi kullanmasını ve enf-
lasyon düzeltmesini uygulamamasını 
talep etmekteyiz.” diye konuştu.

ENFLASYON DÜZELTME   
KAYITLARI ERTELENSİN

Başkan Adlıhan Dere, enflasyon dü-
zenlemesinin özellikle öz kaynağı güç-
lü olmayan küçük ve orta ölçekli iş-
letmeler için büyük bir vergi yükü 
oluşturacağına dikkat çekti. Dere, es-
nafların kullanmış olduğu banka kre-
dileriyle ve öz kaynaklarıyla arsa-bi-
na-makine-demirbaş- hammadde 
yatırımı yaptığını ve tedarik zincirin-

deki kırılmalara önlem alarak stoklu 
çalışmayı tercih ettiklerini ifade ede-
rek, şöyle devam etti: “Bu çalışma stili 
ile üreten ve ülke ekonomisine önem-
li destek sağlayan esnaflarımız, ilave 
vergi yükü ile karşılaşacak ve büyük 
kayıplara uğrayacaktır. Ayrıca esna-
fımızın bu güncellemeler sonrasında 
oluşabilecek herhangi bir hesap ha-
tasında yüksek vergi cezaları ile karşı 
karşıya kalacaktır. Borçlu bir işletmeye 
sırf enflasyon düzeltmesi yapıldı diye 
fiktif bir kâr çıkarıp vergi istemek, ver-
gide adalet ilkesiyle bağdaşmamak-
tadır. Dolayısıyla zarardaki bir esnafa 
enflasyon düzeltmesi adı altında eks-
tra vergi yüklemek yanlıştır. Bu ne-
denle enflasyon düzeltme kayıtlarının 
2024 yılı sonuna ertelenmesi genel ola-
rak esnafımızın talebidir.”  İHA

ANtALYA Staj ve Çıraklık Sigor-
tası Mağdurları Derneği Baş-
kanı Resul Günay, geçtiğimiz 
günlerde Konya’da staj yapar-

ken iş kazası sonrası hayatını kaybe-
den iki genç ile ilgili açıklamalarda bu-
lundu. Resul Günay, “Bu gençlerimiz 
haftanın 1 günü okula gidiyor, öğrenci 
oluyor. 5 gün işe gidiyorlar ama çalışan 
olamıyorlar” ifadelerini kullanırken 
Antalya İş Sağlığı ve Güvenliği Derneği 
Başkanı Ümit Ant ise kanundaki çeliş-
ki ve sorunlara işaret ederek, “Okulun 
mu sorumlu yoksa staj yapılan iş yerin 
mi?” dedi. 

ÖĞRENCİNİN ELİNDE DEFTER 
KALEM OLUR

Konya’da 16 yaşında Eren Dağ ve 
Kayseri’de 17 yaşındaki Samet Cey-
ran’ın stajer olarak çalıştıkları işyerle-
rinde iş kazası sonrası ölmeleri üzerine 
Antalya Staj ve Çıraklık Sigortası Mağ-
durları Derneği Başkanı Resul Günay, 
stajyerler olarak çalışan öğrencilerin si-
gortalarına işaret ederek “Artık bu olay 
bizim emekli olup, olmamızın ötesi-
ne geçti. Gencecik canlar yitip gidiyor. 
Zaten sigortaları tam yapılmadığı gibi 
emeklilik içinde bir hakları olmuyor” 
dedi. Öğrencilerin haftanın 5 günü 
okul yerine iş yerlerinde çalıştığını da 
ifade eden Günay, “Bu çocuklar ellerin-
de defter, kalemle okul sıralarında ve-
fat etmediler. İş yerinde ve iş kazası so-
nucu hayatlarını kaybettiler. Bunlar 
nasıl öğrenci? Öğrencinin elinde def-
ter kalem olur, başında öğretmeni olur. 
Gencecik çocuklar inşaatlarda, sanayi-
lerde, fabrikalarda hayatlarını kaybet-
meye devam ediyorlar. Bu gençlerimiz 

haftanın 1 günü okula gidiyor, öğren-
ci oluyor. 5 gün işe gidiyorlar ama çalı-
şanlar olamıyorlar. Bu çocuklar okulda 
ölmüyor” ifadelerini kullandı.

ÖLÜM DURUMUNDA 
SİGORTALILAR

Stajyer sigortalarının emekliğe yan-
sımadığı ve prim gün sayısı için kul-
lanılamayacağını ancak vefat ve ya-
ralanmaları durumunda normal bir 
sigortalı gibi uygulanabileceğini be-
lirten Antalya İş Sağlığı ve Güvenliği 
Derneği Başkanı Ümit Ant, benzer bir 
durumun Antalya’da da yaşandığını 
ifade ederek, “Stajyerin çalıştığı iş ye-
rinde iş kazası sonrasında yaralanma-
sında sorumluluğun okulda mı yoksa 

iş yerinde mi olduğuna dair bir tartış-
ma yaşandı. Stajyer olarak çalışan öğ-
rencilerin sigortasını eğitim gördüğü 
okul yaptığı için okulun bunu iş ka-
zası olarak bildirmesi gerekiyor. İş ye-
rindeki iş sağlığı ve güvenliğine dair 
tedbirleri almak ise işverenin sorum-
luluğundadır. Bu nedenle ölümlü bir iş 
kazasında öğrencilere stajyer sigortası 
yapılsa dahi vefatları halinde normal 
bir sigortalının işleyişinde nasıl bir pro-
sedür varsa aynısı uygulanır” dedi. 

TANIM İYİ YAPILMALI               
DÜZENLEME ŞART

İş yeri ve okul arasındaki sorumlu-
luk tartışmasına da değinen Ant, “Okul 
diyor ki: ‘ben staja gönderdim, ora-

da alınacak iş güvenliği ve sağlığı ted-
birlerine katkı sunamam o yüzden so-
rumluluk iş yerine ait olsun. Nasıl 
çalışanların sorumluluğunu alıyorsa 
stajyerlerinde alsın’ diyor. Sorumluluk 
iş yerinde ama sigortayı okul yatırdı-
ğı için buna dâhil oluyor. Eğer sigorta-
yı da işveren yatırsaydı sorumlulukta 
tamamen işverende olacaktı. Burada 
bazı çelişkiler karşımıza çıkıyor. Orta-
da ciddi bir kafa karışıklığı var. Okulun 
mu yoksa iş yerinin sorumluluğunda 
bunun tam tanımının yapılması gere-
kiyor. İş yeri ve okullar genelde birbir-
lerine sorumluluğu yüklemeye çalışı-
yorlar. Okulun dâhil edilmeden tüm 
sorumluluğun iş yerinde olması gereki-
yor” şeklinde konuştu.

Stajyerlerin 
Sorunu çok
Konya’da iki gencin, stajyer olarak çalıştıkları işyerlerinde kaza sonrası hayatlarını 

kaybetmesi sonucu açıklamalarda bulunan Staj ve Çıraklık Sigortası Mağdurları 
Derneği Başkanı Resul Günay “Sorumluluğun kimde olduğu muamma” dedi

Dere’den enflasyon düzenleme talebi
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Dünyadan 
kısa kısa

ABD’de 11 Eylül 
suçluları ile anlaşma

ABD Savunma Bakanlığı (Pentagon) 
tarafından yapılan açıklamada, 11 
Eylül saldırısının planlayıcı olan ve 
Guantanamo Cezaevi’nde tutulan 3 
kişi ile anlaşmaya varıldığı duyuruldu. 
Yapılan anlaşmanın detayları açıklan-
mazken ABD medyası, 3 kişinin ölüm 
cezasıyla yargılanma yerine ömür 
boyu hapis cezası karşılığında suçla-
maları kabul ettiklerini yazdı.

İngiltere’de 
tansiyon arttı

İNGİLTERE’NİN Southport kentinde 
bıçaklı saldırıda üç kız çocuğunun 
hayatını kaybetmesiyle başlayan pro-
testolarda 53 polis yaralandı. Yapılan 
açıklamada, olaylar ile ilgili olarak 100 
kişinin gözaltına alındığı açıklandı.  
Saldırıyla bağlantılı olduğu şüphesiyle 
17 yaşındaki bir erkek gözaltına alındı. 
Polis şüphelinin İngiltere doğumlu 
olduğunu belirtilmişti. 

Venezuela’da 
tutuklama emri

VENEZUELA’DA geçtiğimiz Pazar 
günü düzenlenen ve Nicolas Ma-
duro’nun yeniden devlet başkanı 
seçilmesinin ardından muhalefet 
lideri Maria Corina Machado hakkın-
da tutuklama emri çıkarıldı. Maduro 
ve Venezuela Parlamento Başkanı 
Jorge Luis Rodriguez, Machado ve 
muhalefetin başkan adayı Edmundo 
Gonzalez’in tutuklanması çağrısında 
bulunmuştu. 

ABD basınında 
Hamaney iddiası

HAMAS Siyasi Büro Başkanı İsmail 
Haniye’nin İran’ın başkenti Tahran’da 
uğradığı suikast sonucu hayatını kay-
betmesinin ardından bölgede gerilim 
arttı. ABD basınının aralarında iki 
Devrim Muhafızı’nın da bulunduğu 
3 İranlı yetkiliye dayandırdığı haber-
lerde, İran dini lideri Ayetullah Ali 
Hamaney’in İsrail’in doğrudan vurul-
ması emrini verdiği iddia edildi.

Guterres’ten 
‘itidal’ çağrısı

BİRLEŞMİŞ Milletler (BM) Genel 

Sekreteri Antonio Guterres, Orta 

Doğu’daki gelişmelere ilişkin 

itidal çağrısında bulundu. Guter-

res, “Bunun yerine tüm çabalar 

Gazze’de ateşkes sağlanmasına 

yönelik olmalıdır” dedi. BM 

açıklamasında, “Genel Sekreter 

herkesi, herkes için uzun vadeli 

barış ve istikrar adına bölgesel 

gerilimin azaltılması yönünde 

gayretle çalışmaya çağırır” dedi. 

Hamas’ın askeri 
şefi de öldürüldü

İSRAİL Savunma Kuvvetleri 

(IDF), Hamas’ın askeri şefi Mu-

hammed Deif’in öldürüldüğünü 

duyurdu. IDF’ten yapılan açık-

lamada, “Hamas’ın askeri kana-

dının başı, 7 Ekim’deki ölümcül 

katliamı başlatmış, planlamış 

ve uygulamıştır. Hamas lideri 

Yahya Sinvar ile yakın işbirliği 

içinde çalıştı ve savaş sırasında 

Hamas’ın Gazze Şeridi’ndeki 

faaliyetlerini yönetti” denildi.

Kerkük’te siyasi 
anlaşmazlık krizi

IRAK’IN Kerkük kentinde 7 

aydan bu yana siyasi anlaşmazlık 

nedeniyle vali ve meclis başkanı 

seçilemiyor. Türkmenler, valinin 

Türkmenler, Araplar ve Kürtler ara-

sında dönüşümlü olarak seçilmesini 

önerirken sadece Kürdistan Yurtse-

verler Birliği (KYB) bu fikri reddetti. 

Toplantıların ardından taraflara 30 

gün süre verildiği ancak hala anlaş-

maya varılmadığı aktarıldı. 

DHA-İHA

ALANYA Belediyesi Fen İşleri Mü-
dürlüğü ekipleri Okurcalar, Hacıke-
rimler ve Cikcilli Mahallerinde başla-
tılan asfalt çalışmalarını tamamladı. 
Ekipler, yoğun olarak kullanılan yol-
larda asfalt sathi kaplama çalışma-
sı yaptı.

Alanya Belediyesi Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri, asfalt çalışmalarına de-
vam ediyor. Okurcalar, Hacıkerimler 
ve Cikcilli Mahallerinde çalışan ekip-
ler, Hacıkerimler Mahallesi’nde sık 

kullanılan ve birkaç mahalleyi birbiri-
ne bağlayan grup yolunda sathi kap-
lama çalışması yaptı. Ekipler aynı za-
manda Cikcilli Mahallesi’nde Mezarlık 
Yolu ve Okurcalar Mahallesi Lifos Cad-
desi’ne bağlı 1014 ve 1015 Sokaklarda 
da sathi kaplama çalışması yaptı. Böl-
genin bir ihtiyacını daha karşıladıkla-
rını belirten Başkan Danışmanı Nazmi 
Zavlak, “Muhtarlarımızla koordineli 
bir şekilde mahallelerdeki çalışmaları-
mızı sürdürüyoruz” dedi.    İHA

Kiracılar Dayanışması 
Platformu Başkanı cengiz 
Kul, isyan etti. Ekonomik 
krizin etkisiyle gelen zam-
lar sonrasında maaşların 
adeta kuşa döndüğünü 
ifade eden Kul, sade vatandaşın ge-
çim derdinin iyice artığını ifade ede-
rek, “Dar gelirle, kıt kanaat geçinen 
vatandaş zorda diyoruz. Meydan-
larda haykırıyoruz.  Sorun çözülsün 
herkes huzura ersin diyoruz lakin 
aksine sorunlar çözülmediği gibi bir 
de üstüne yeni sorunlar ekleniyor” 
ifadeleriyle tepki gösterdi.

SORUNLAR BÜYÜYEREK 
ARTIYOR

Elektrik ve doğalgaza 
yapılan zamların ardından 
vatandaşların artık nefes 
dahi almakta zorlandıklarını 
ifade eden çeken Kiracılar 
Dayanışması Plat-
formu Başkanı 
cengiz Kul, 
“Millet birbi-

rini öldürecek duruma 
geldi ve bu olanlara hala 
somut tepki vermediniz” 
sözleriyle tepki gösterdi. 

Kul “Elektriğe yüzde 38, 
doğalgaza yüzde 38 zam 

geldi ama emekliye 
sadece yüzde 

19 zam veril-

di. asgari ücretliyse çoktan unutul-
du. Kiralardaki sınırlandırılmanın 
kaldırılmasının ardından ise ev 
kiralarına yüzde 65 zam gelmesiyle 
kiralarda yükseldi. Market fiyatla-
rını saymıyorum bile. Dar gelirle 
kıt kanaat geçinen vatandaş zorda 
diyoruz, meydanlarda haykırıyo-
ruz.  Sorun çözülsün herkes huzura 

ersin diyoruz, lakin aksine sorunlar 
çözülmediği gibi bir de üstüne yeni 
sorunlar ekleniyor” dedi.

MİLLETİN GÖZÜ YAŞLI AMA 
DUYAN YOK

Kul “Millet birbirini öldürecek 
duruma geldi ve bu olanlara hala 
somut tepki vermediniz. Bu zam-
larla bu millet daha ne kadar idare 
edecek?” diye sordu.

Zamlar karşısında yurttaşlar sa-
hipsiz bırakıldığını da söyleyen Kul, 
“Milletin gözü yaşlı. Geçim ve barın-
ma derdine düşen vatandaşlar, bir 
rüzgar gibi savrulup duruyor. Millet 
çırpındıkça batar halde. Bütün yet-
kilileri artık şapkayı önüne koyup 
kaybolan Türk milletini düşünüp 
ona göre hareket etmeye davet 
ediyoruz. aksi halde daha da kötü 
durumlar ile karşı karşıya geleceğiz 
ve sorumlusu görevini yapmayan-
lar olacaktır.  Millet sizden çözüm 
bekliyor zam değil. Zamlarınız sizin 
huzur yüce Türk halkının olsun” 
diye konuştu.

ANTALYA Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek, İl 
Belediye Başkanları Toplantı-
sı’na katılmak üzere Burdur’a 

gitti. Burdur’da Cumhuriyet Halk Par-
tisi (CHP) Genel Başkanı Özgür Özel, 
milletvekilleri ve belediye başkanlarıy-
la bir araya gelen Başkan Muhittin Bö-
cek, Genel Başkan Özel ile birlikte CHP 
Burdur İl Başkanlığı ve Burdur Beledi-
yesi’ne ziyaretlerde bulundu. 

ANTALYA’DA BİR İLK 

İl Başkanlığı ziyareti esnasın-
da belediye 
başkanlarıy-
la bir sohbet 
gerçekleşti-
ren CHP Genel 
Başkanı Özgür 
Özel, üst üste 
ikinci dönem 
seçilmesi dola-
yısıyla Muhittin 
Böcek’i tebrik 
etti. Özel, “An-
talya’da, tarihte 
ilk kez aynı par-
tinin iki kere üst 
üste kazanan be-
lediye başkanı 
olarak Muhittin 
Böcek’i tebrik edi-

yorum” dedi.

BÖCEK’TEN TEŞEKKÜR 
PAYLAŞIMI 

Toplantı’nın ardından sos-
yal medya hesabından bir 
paylaşım yapan Muhittin Bö-
cek, Özgür Özel’e teşekkür 
etti. 

Böcek söz konusu paylaşımda, “An-
talya Büyükşehir Belediyesi’nde elde 
ettiğimiz başarıdan dolayı tebriklerini 
paylaşan Genel Başkanımız Sayın Öz-
gür Özel’e teşekkür ediyorum. Halkımı-
zın huzuru ve mutluluğu için çıktığımız 
bu yolda azimle gururla hep birlikte 
yürümeye devam edeceğiz” ifadelerini 
kullandı. HABER MERKEZİ 

‘Özel’
tebrik!

CHP Genel Başkanı Özgür Özel, Burdur’da düzenlenen Belediye Başkanları Toplantısı’na 
katıldı. Burada başkanlar ile sohbet eden Özel, “Antalya’da, tarihte ilk kez aynı partinin iki 

kere üst üste kazanan belediye başkanı olarak Muhittin Böcek’i tebrik ediyorum” dedi

KİrAcılAr İsyAnDA
Elektrik ve doğalgaza yapılan fahiş zamların ardından isyan bayrağını çeken Kiracılar Dayanışması 

Platformu Başkanı Cengiz Kul, zamlar karşısında vatandaşların yalnız bırakıldığını söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Alanya’da asfalt 
çalışması sürüyor
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Batı Akdeniz Sanayici ve İş Dün-
yası Federasyonu (BAKSİFED), geniş 
bir sivil toplum kuruluşu (STK) heye-
ti ile Türkiye Büyük Millet Meclisi’ni 
(TBMM) ziyaret etti. BAKSİFED Başkanı 
Mustafa Cengiz başkanlığındaki heyet 
ilk olarak TBMM Başkanı Numan Kur-
tulmuş ile bir görüşme gerçekleştirdi. 
Bu görüşmenin ardından heyet Cum-
hur İttifakı’nın Antalya, Burdur ve Is-
parta milletvekilleri ile önemli bir top-
lantı gerçekleştirerek fikir alışverişinde 
bulundu. Sonrasında Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) Genel Başkanı Özgür Özel 
ve CHP’nin Antalya, Burdur ve Isparta 
milletvekilleri ile bir araya geldi. Heyet 
görüşmelerin tamamlanmasının ardın-
dan Anıtkabir’i ziyaret ederek progra-
mını sonlandırdı.

Batı Akdeniz bölgesindeki iş dün-
yasının sesini duyurmak ve bölgenin 
ekonomik potansiyelini daha da ar-
tırmak amacıyla yapılan ziyaretin ilk 
ayağında heyet TBMM Başkanı Nu-
man Kurtulmuş ile bir araya geldi. Nu-
man Kurtulmuş, iş dünyasının temsil-
cilerini dinleyerek onların sorunlarını 
ve beklentilerini not aldı. Ayrıca, mec-
lis olarak iş dünyasının taleplerine yö-
nelik ne gibi adımlar atılabileceği ko-
nusunda karşılıklı fikir alışverişinde 
bulunuldu. Görüşme sırasında, bölge-
deki sanayi ve iş dünyasının daha da 
güçlendirilmesi için yapılabilecek iş-
birlikleri, yatırımların teşviki, altyapı 
projeleri ve yerel ekonomiyi canlandı-
racak girişimler üzerinde duruldu. Nu-
man Kurtulmuş, BAKSİFED’in çalışma-
larını takdir ettiğini belirterek, meclis 
olarak her zaman iş dünyasının yanın-
da olduklarını ve desteklerini sürdüre-
ceklerini ifade etti. Bu tür ziyaretlerin 
ve görüşmelerin, Batı Akdeniz bölgesi-

nin ekonomik kalkınmasına katkı sağ-
layacak önemli adımlar olduğu vur-
gulandı. Taraflar, gelecekte de benzer 
işbirlikleri ve karşılıklı ziyaretlerin de-
vam etmesi konusunda karar aldılar.

Ziyaretin devamında BAKSİFED Baş-
kanı Mustafa Cengiz ve Beraberinde-
ki heyet, akşam yemeğinde CHP Genel 
Başkanı Özgür Özel ile bir araya gel-
di. Yapılan toplantıya Genel Başkan’ın 
yanı sıra CHP Genel Sekreteri Selin Sa-
yek Böke, CHP Genel Başkan Yardımcı-
ları Yalçın Karatepe, Volkan Demir ile 
Antalya Milletvekili Aykut Kaya, An-
talya Milletvekili Sururi Çorabatır, An-
talya Milletvekili Aliye Çoşar, Antalya 
Milletvekili Cavit Arı, Antalya Millet-
vekili Mustafa Erdem ve Burdur Mil-
letvekili İzzet Akbulut katılım göster-
di. Yaklaşık dört saat süren toplantıda, 
bölgenin kalkınması ve mevcut sorun-
ların çözümüne yönelik çeşitli konu-
lar masaya yatırıldı. Özel, bu bölgelerin 
stratejik önemine vurgu yaparak, eko-
nomik büyüme ve sürdürülebilir kal-
kınma için atılması gereken adımlar 
hakkında görüşlerini paylaştı. BAKSİ-
FED üyeleri ise yerel iş dün-
yasının karşılaştığı zorlukla-
rı dile getirirken, belediyeler 
ve özel sektör işbirliğinin 
önemine dikkat çektiler. Gö-
rüşmenin sonunda, bölge 
ekonomisinin canlandırıl-
ması ve sosyal refahın artı-
rılması için çözülmesi için 
gereken dosyalar yetkilile-
re teslim edildi. Ayrıca, ge-
lecekte benzer toplantıların 
düzenli olarak yapılması ve 
sorunların takip edilmesi 
kararlaştırıldı.

Meclis’teki temasları-

nı sonlandıran heyet Ankara progra-
mının kapanışında Anıtkabir’i ziyaret 
etti. Atatürk’ün manevi huzuruna çı-
kan heyet mozoleye çelenk sundu. Çe-
lenk töreninin ardından Anıtkabir Anı 
Defterini imzalayan BAKSİFED Başka-
nı Mustafa Cengiz, Anı Defteri’ne “Bü-
yük Atatürk; BAKSİFED Yönetim Ku-
rulu olarak, eşsiz önderliğiniz, derin 
vizyonunuz, büyük mücadeleniz ve 
ulusumuzun fedakarlıkları sonucu ku-
rulan Cumhuriyetimizin, ikinci yüz yı-
lında, huzurunuzda olmanın onuru 

içerisindeyiz. Ülkemizin önünde açı-
lan yeni 100 yıllık sayfada, Cumhuri-
yetimizin değerlerine ve temelinde ya-
tan devrimci ruha sahip çıkmak Türk 
iş dünyasının ortak vazifesi ve sorum-
luluğu olacaktır. Cumhuriyetimizin ku-
rucu değerleri ve 100 yıllık kazanımları 
işaret ettiğiniz muasır medeniyet yü-
rüyüşüne hiç durmadan devam etme-
miz için en büyük dayanağımızdır. Bu 
sorumluluk dahilinde Cumhuriyetimi-
zi ve demokrasimizi geleceğe güçlen-
direrek taşımak, toplumsal refahımızı 
adil bir paylaşımla büyütmek ve sür-
dürülebilir kalkınmayı tesis etmek için 
tüm kararlılığımızla çalışmaya devam 
edeceğiz. Yüce Atatürk; Açtığınız yolda, 
gösterdiğiniz hedefe durmadan yürü-
yen bizler, size olan sevgisini, saygısı-
nı ve inancını her daim dile getirmek-
tedir. Özgürlükçü, eşitlikçi ve barışçı 
kimliğiniz, akıl ve bilimi her daim reh-
ber kabul eden kişiliğiniz ile yalnız ulu-
sumuza değil tüm insanlığa örnek ol-
dunuz. Bıraktığınız eserin büyüklüğü 
hepimize gurur vermektedir” notunu 
düştü.  HABER MERKEZİ

aNTAlYA 
Büyükşe-
hir Bele-
diyesi’nin 

yürütücüsü oldu-
ğu, Avrupa Birliği, 
Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlı-
ğı destekli ‘Ne Eği-
timde Ne İstihdam-
da Olan Gençlere 
Yönelik İşgücü Piya-
sası Destek Programı Operasyonu Hibe 
Programı’ (NEET PRO) kapsamında ha-
yata geçirilen ‘Güneş Okulu’ projesin-
de katılımcı gençler uygulamalı eği-
timlere başladı. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Eğitim ve İnovasyon 
Merkezi’nde kurulan alanda 170 gence 
uygulamalı eğitim veriliyor.

UYGULAMALI MESLEKİ EĞİTİMLER

12 gün sürecek eğitimlerde katılım-
cılara Güneş Panelleri ve Fotovoltaik 
Sistemleri Kurulumu, Bakımı ve Onarı-
mı kursu verilecek. Yenilenebilir enerji 
alan öğretmeni Bayram Alioğlu, sektö-

re nitelikli eleman kazandırma hede-
fiyle eğitimlere başladıklarını söyleye-
rek, “İki grup halinde 12 gün sürecek 
mesleği eğitimlere başladık. Alanda 
beş tane santral istasyonu kuruldu. 
Eğitmenler tarafından düzleme, şıngıl 
çatı, kiremit çatı, ahşap ve konstrüksi-
yon üzerine yapılan panel montajı uy-
gulamaları gösteriliyor. Öğrencilerin el 
becerilerini geliştirerek, sektöre yete-
neklerini sergileyebilecekleri nitelikli 
eleman kazandırmak istiyoruz” dedi.

170 GENÇ 12 GÜN EĞİTİM ALACAK

Antalya Büyükşehir Belediyesi AB 
İlişkileri ve Proje Şube Müdürü Güliz 

Yaman da 15-29 yaş aralığında genç-
lerin yenilenebilir enerji sektöründe 
istihdam edilebilmesi için başlatılan 
projede teorik eğitimin ardından uygu-
lamalı eğitimlere başlanıldığını belir-
terek, “Uygulamalı eğitimleri de başa-
rıyla tamamlayan gençlere üniversite 
onaylı sertifika verilecek. Gençlerimi-
zin buradan nitelikli eleman olarak ye-
tişerek, temiz enerji sektöründe istih-
dama katılmaları için çalışıyoruz” diye 
konuştu. Proje kapsamında eğitimlere 
katılan 29 yaşındaki Melek Çelik, “Ço-
cuğumla ilgilendiğim için uzun süredir 
çalışma hayatından uzaktım, tesadü-
fen bu projeyi gördüm ve ilgimi çek-

ti. Kendimi farklı 
alanlarda geliş-
tirmek istedim 
ve başvurdum. 
Online eğitim ve 
sınavlardan son-
ra uygulama-
lı eğitim alma-
ya hak kazandım. 
Bu sektörde bil-
gi ve tecrübe ka-

zanıp ilerlemek istiyorum.” ifadelerini 
kullandı.

PROJE, GENÇLER İÇİN İYİ FIRSAT

‘Güneş Okulu’ projesinin gençler için 
iyi bir fırsat olduğuna dikkat çeken ka-
tılımcı öğrencilerden Şerife Bera Er-
tekin, şunları söyledi: “Büyükşehir 
Belediyesi bizleri GES sektöründeki fir-
malarla buluşturdu ve iş koşulları hak-
kında bilgi aldık. Güneş Okulu hem 
okumayan hem de iş bulamayan genç-
ler için iyi bir fırsat, bunu değerlendir-
memiz gerekiyor. Eğitimi tamamla-
yınca sektördeki firmalarla görüşme 
yapıp işe başlamak istiyorum.”  İHA

Güneş Okulu PrOjesi için
uyGulamalı eğitim başladı
Büyükşehir Belediyesi’nin, Güneş Okulu Projesi kapsamında uygulamalı eğitimler başladı. 170 gencin eğitim 

alacağı proje kapsamında, katılımcı gençlere güneş panelleri kurulumu, bakımı ve onarımı eğitimleri veriliyor

ANTAlYA Büyükşehir Belediyesi Çev-
re Koruma ve Kontrol Dairesi Başkanlı-
ğı, 1600 personel, 200 araç ve 3 tekne 19 
ilçede vektörel mücadele çalışmalarını 
aralıksız devam ediyor.  Büyükşehir Be-
lediyesi ekipleri, başta sivrisinek olmak 
üzere, karasinek, hamamböceği gibi za-
rarlılara karşı yaz kış aralıksız etkin bir 
mücadele sergiliyor.

Ekipler, sinek ve haşerelerin üreme 
alanı olan açık alan su birikintisi, dur-
gun akan dereler, bataklık alan, asansör 
boşluğu, bina altı suları, inşaat sahası, 
rögar, mazgal, fosseptikler, bahçelerde 
bulunan depo, kova, küvet, saksı, varil, 
tekne, bidon, lastik içi gibi alanları Sağ-
lık Bakanlığı’ndan ruhsatlı kimyasallar-
la düzenli olarak ilaçlıyor. Büyükşehir 
ekipleri, geceleri de araçlarla sokak so-
kak dolaşarak, ilaçlama yapıyor.  

HABER MERKEZİ

MURATPAŞA Belediyesi, 2017’de ‘öte-
kileştirmeye karşı bir arada yaşamayı, 
öfkeye karşı sevgiyi, şiddete karşı barışı’ 
güçlendirmek için 1 Ağustos’u ‘Dünya 
Empati Günü’ olarak kutlamaya başla-
dı. Karar, belediye meclisinde oy birli-
ğiyle alınırken Başkan Uysal da 7 yıldır 
her 1 Ağustos’ta bir belediye çalışanıyla 
empati kurmak için onunla aynı işi yap-
maya başladı.  Geçmiş yıllarda sokakla-
rı, parkları süpüren, aşevinde yardımcı 
olan Başkan Uysal, bu kez her iki daki-
kada bir telefonun çaldığı belediyenin 
yönetişim ve halkla ilişkiler sistemi Tu-
runç Masa’nın çağrı merkezinde telefo-
nun başına geçti. Haziranda 21 bin 728 
telefonun cevaplandığı çağrı merkezin-
de Başkan Uysal, kent sakinlerinin din-
ledi, belediye hizmetlerinden memnun 
olup olmadığını sordu. 

YAĞRI DA YAPTI

Başkan Uysal, 7 yıldır kutladıkları 
Dünya Empati Günü’nün dünyada kut-
lanması için çağrısının yeniledi. Bu-
günün dünyasında en gerekli olan şe-
yin zor durumda olan insanlarla empati 
yapmak olduğunu söyledi. Başkan Uy-
sal sözlerine şöyle devam etti: “Açlık çe-
kenlerle, kamu hizmetlerine ulaşama-
yanlarla, savaş mağdurlarıyla, herkesin 
muhatap olduğu diğer insanlarla empa-
ti yapmasına teşvik etmek dünya barışı 
için, dünya demokrasisi için insanların 
makul ve barışçı ilişkiler kurabilmele-
ri için çok değerli, çok kıymetli. Bugün 
bütün dünyayı, bütün insanları empa-
ti yapmaya davet ediyoruz. Başta savaş 
mağduru Gazze ve Ukrayna’da ki insan-
lar olmak üzere dünyanın her yerinde ki 
savaş mağduru insanlarla empati yap-
maya davet ediyoruz. Biz bunu teklif et-
meye ve her 1 Ağustos’ta bunu uygula-
maya devam edeceğiz. 1 Ağustos Dünya 
Empati Günü kutlu olsun.” 
HABER MERKEZİ

Vektörle mücadele 
aralıksız sürüyor

Ümit Uysal çağrı 
merkezinde çalıştı

KUlAK Burun Boğaz Bölümü’nden Doç. Dr. İsmail 
Önder Uysal, yaz aylarında sıklıkla karşılaşılan 
burun kanamaları, tedavi yöntemleri ve alınabilecek 
önlemler hakkında bilgi verdi.

Memorial Antalya Hastanesi Kulak Burun Boğaz 
Bölümü’nden Doç. Dr. İsmail Önder Uysal, özellikle 
yaz aylarında sıklıkla karşılaşılan burun kanamaları, 
tedavi yöntemleri ve alınabilecek önlemler hakkında 
bilgi verdi. Yaz aylarında burun kanamaları kuru 

hava, susuzluk, alerjiler ve aşırı sıcağa maruz kalma 
gibi çeşitli faktörlere bağlanabildiğinin altını çizen 
Uysal, bu faktörlerin birleşimi burun kanallarındaki 
hassas kan damarlarının kurumasına ve çatlamasına 
yol açarak burun kanamalarına neden olabileceğini 
belirtti. Uysal, “Özellikle çocuklarda ya da ileri yaşta 
çoğunlukla kısa süreli ve hafif şiddette olan burun 
kanamaları, kimi zaman sağlığı tehdit eden ciddi 
sonuçlar doğurabilir” dedi. İHA

Burun kanaması ihmale gelmez

baksiFed’den 
tbmm’ye ziyaret

BAKSİFED Başkanı Mustafa Cengiz ve beraberindeki STK 
başkanlarından oluşan heyet TBMM’ye bir ziyaret gerçekleştirdi
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GÜNÜN BANKOSU 

6.AYAK BOĞAZ ÇOCUĞU (1)

GÜNÜN BANKOSU 
4.AYAK SELLYBOY (1) 

Nabil Dirar
Makedonya’da 

Bir dönem Süper Lig’de Fener-
bahçe ve Kasımpaşa formaları 

da giymiş olan 38 yaşındaki futbolcu 
Nabil Dirar, Kuzey Makedonya ekibi 
Gostivar’a transfer oldu. Bir dönem Fe-
nerbahçe ve Kasımpaşa’da da top koş-
turmuş olan Nabil Dirar’ın yeni adresi 
belli oldu. Kuzey Makedonya temsilcisi 
Gostivar, Faslı futbolcuyu kadrosuna 
kattı. Alper Potuk da Gostivar’da forma 
giyiyor.

Manisa FK’dan 
2 transfer birden 

1. Lig ekiplerinden Manisa FK, 
Nijeryalı hücum oyuncusu Bede 

Osuji ve İspanyol orta saha Dani Rami-
rez’i kadrosuna dahil etti. 1. Lig’de yeni 
sezona iddialı bir şekilde hazırlanan 
ekiplerinden Manisa FK, kadrosunu 
Nijeryalı hücum oyuncusu Bede Osuji 
ve İspanyol orta saha Dani Ramirez ile 
güçlendirdi.

Dursun Özbek’ten
TFF’ye ziyaret 

Galatasaray Kulübü Başkanı 
Dursun Özbek, Türkiye Futbol 

Federasyonu Başkanı İbrahim Ethem 
Hacıosmanoğlu’nu makamında ziyaret 
etti. Riva Hasan Doğan Milli Takımlar 
Kamp ve Eğitim Tesisleri’nde gerçek-
leşen görüşmede Galatasaray Spor 
Kulübü İkinci Başkanı Metin Öztürk, 
Yönetim Kurulu Genel Sekreteri Eray 
Yazgan, Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi 
İbrahim Hatipoğlu yer aldı. 

Tayfun Kırca
Balıkesirspor’da 

TFF. 3. Lige ekibi Balıkesirspor, 
Boluspor’dan başarılı savunmacı 

Tayfun Kırca ile 2 yıllık sözleşme 
imzaladı. Bugüne kadar dış transferde 
Doğukan Özçimen, Yiğit Epözdemir, 
Ahmet Gülay, Ali Karakaya, Emir Dede, 
Artun Akçakın, Cenk Özbey ve Güvenç 
Usta’yı kadrosuna katan Balıkesirspor, 
çalışmalarına devam ediyor. 

Süper Kupa’ya 
Karaoğlan atandı 

Galatasaray ile Beşiktaş arasında 
oynanacak 2024 Süper Kupa 

müsabakasını hakem Atilla Karaoğlan 
yönetecek.  Atatürk Olimpiyat Stad-
yumu’nda 3 Ağustos Cumartesi günü 
oynanacak ve saat 20.45’te başlayacak 
olan mücadelede Atilla Karaoğlan dü-
dük çalacak. Karaoğlan’ın yardımcılık-
larını Abdullah Bora Özkara ve Volkan 
Ahmet Narinç yapacak. 

Jürgen Klopp
kariyerini sonlandırdı 

Son olarak Premier Lig ekiplerin-
den Liverpool’u çalıştıran Alman 

teknik direktör Jürgen Klopp, teknik 
direktörlük kariyerini noktaladığını 
açıkladı. Başarı antrenör, “Bugün itiba-
rıyla teknik direktörlük kariyerim, be-
nim için sona erdi. Bu kararı, anlık bir 
hevesle almadım. Genel bir karar oldu. 
Dünyanın en iyi kulüplerinde çalıştım. 
Belki bu kararımı birkaç ay sonra tekrar 
konuşabiliriz” dedi.

ANTALYASPOR Tek-
nik Direktörü Alex 
de Souza, yeni se-
zon öncesi de-

ğerlendirme toplantısı dü-
zenledi. Takımın transfere 
ihtiyacının olduğunu kaydeden Alex 
de Souza, “Hala eksiğimiz var. Yeni 
oyunculara ihtiyacımız var. Takımın 
atmosferini, profilini değiştirecek yeni 
oyunculara ihtiyacımız var. Defans, 
forvet ve kanatlarda eksiğimiz var. 
Yönetim ile sürekli iletişim halinde-
yiz” diye konuştu. Ligin ilk haftasında 
Göztepe ile oynayacakları maçla ilgili 
Alex, “Göztepe karşısında oynayacağı-
mız oyunla ilgili yeterince zaman var. 
Samudio, takımla beraber ilk çalışma-
ya katıldı. Hafta sonunda değerlendi-
receğiz ve bir karar vereceğiz” dedi.

HAYAT PAHALILIĞI YORUMU

Türkiye’deki hayat pahalılığıyla ilgili 
açıklamaları sorulan Alex, “12 yıl son-
ra Türkiye’ye döndüğümde bir pahalı-
lık var demiştim. Bu bütün dünyanın 
bir gerçekliği. Bütün dünyada her şey 
her geçen gün pahalılaşıyor. Bu futbol 
sektörünü de etkiliyor. Futbolda da her 
şey her zaman daha pahalı hale geli-
yor. Örnek verecek olursa Bünyamin 
sakatlığını henüz geçirmiş olan bir 
oyuncu buna rağmen bir teklif alabili-
yor. Futbolda bu tip şeyler değer bulu-
yor. Her seferinde daha pahalı fiyatlar 

ortaya çıkıyor” diye cevapladı.
Antalyaspor olarak dengeli bir oyun 

ortaya koyacaklarını belirten Alex, 
“Öncellikle dengeli bir oyunumuz ola-
cak. Top ayağımızda olduğunda ka-
litemizi kullanmak isteyeceğiz. Topu 
kaybettiğimizde yeniden topa sahip 
olmak isteyeceğiz. Dengeli bir oyun-
la görsel bir oyun ortaya koymaya ça-
lışacağız. Oyun olarak çok farklı oldu-
ğumuzu söyleyebilirim. Geçen yıldan 
bu yana çok farklı bir oyun sistemimiz 
var” dedi. Öncelikli hedeflerinin geçen 
yıldan daha iyi olmak olduğunu kay-

deden Alex, şunları söyledi: “Öncelik-
li hedefimiz geçen yıldan daha iyi ol-
mak. Her şey yolunda giderse daha 
yukarılara bakmaya başlayabiliriz. 
Gerçeklikleri dikkate almamız gereki-
yor. Geçen yıldan daha iyi olmamız ge-
rekiyor. Geçen seneden daha az gol 
yemek, geçen yıldan daha fazla gol at-
mak. Bu tür istatistikleri daha ileriye 
taşımak istiyoruz. Hafta hafta ilerle-
mek istiyoruz. Oyuncularla da birey-
sel olarak en iyi şekilde faydalanmak, 
onların da çabalarıyla Antalyaspor’u 
daha iyi bir konuma getirmek hedefi-

miz.”
Transfer yasağının kalktığının söy-

lendiğini belirten Antalyaspor Teknik 
Direktörü Alex, “Bana şu an söyleni-
len transfer yasağının kalkmış olaca-
ğıyla ilgili. Buna inanmak istiyorum. 
Eğer çözüldüyse de biz aynı şeklide ça-
lışmalarımıza devam ediyoruz. Hiç bir 
şekilde motivasyon düşüklüğümüz ol-
madı. Bir gün motivasyon düşüklüğü 
yaşarsam başkana teşekkür eder evi-
me dönerim. Günde 12 saat çalışarak 
en iyi şekilde çalışmalarıma devam 
ediyorum” dedi.

Alex de SouzA
trAnSfer iStiyor
Antalyaspor Teknik Direktörü Alex de Souza, kendisine transfer yasağının kaldırıldığının 

söylendiğini belirterek takımın yeni transferlere ihtiyacının olduğunu söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Sinan Boztepe: Engeli kaldırdık
AntAlyAspor Başkanı Sinan 

Boztepe, transfer çalışmalarının 
devam ettiğini belirterek, “İlk 
maçımıza kadar transferlerimizi 
tamamlayıp, Antalyaspor taraf-
tarlarının gönüllerini fethetme-
yi planlıyoruz” dedi.

Türkiye Futbol Federasyonu 
ve Yayıncı Kuruluş beIN Media 
Group arasında Süper Lig, 1. 
Lig Yayın İhalesi imza töreni, 
Hasan Doğan Milli Takımlar 
Kamp ve Eğitim Tesisleri Riva 

Orhan Saka Konferans Salo-
nu’nda gerçekleştirildi. Törenin 
ardından basın mensuplarına 
açıklamalarda bulunan Antal-
yaspor Başkanı Sinan Boztepe, 
“Yayın ihalesi bu sene Anadolu 
kulüplerini rahatlatacak bir şe-
kilde sonuçlandı. İnşallah Türk 
futboluna katkı sağlayacak 
gelirler artacaktır. Adil şartlar 
altında oynanan bir lig olmasını 
diliyoruz. Kendilerine inanıyor 
ve güveniyoruz. Türk futbolu 

tarafından sevilmiş bir teknik 
direktörle çalışıyoruz. Kamp sü-
reci iyi geçti. Transfer engelini 
kaldırdık. Tamamlamadığımız 
transferlerimiz var. İlk maçımıza 
kadar transferlerimizi tamamla-
yıp, Antalyaspor taraftarlarının 
gönüllerini fethetmeyi planlıyo-
ruz. Antalyaspor, yukarıda hak 
ettiği yerlerde başarılı olması 
sağlanan bir kulüp olmasını 
istiyoruz” değerlendirmesini 
yaptı.  İHA

FİNİKE Belediyesi’nin geleneksel 
hale getirdiği Altın Portakal Plaj Vo-
leybolu Turnuvası, üçüncü kez sporse-
verler ile buluştu. 10 Temmuz’da baş-
layan, 28 takımın katıldığı turnuva 
kıran kırana maçlara sahne oldu. Bi-
rinciliğini Eymen Teknik takımının ka-
zandığı turnuvada ikinciliği Yeni Bars, 
üçüncülüğü ise Kidness Academy ka-
zandı. Turnuva sonrasında konuşan 
Finike Belediye Başkanı Mustafa Ge-

yikçi, turnuvada başarılı olan ve katı-
lan tüm takımları tebrik etti. Yaklaşık 
bir ay boyunca Finike’nin hem sosyal-
leştiğini hem de spor ile bir arada ol-
duğunu dile getiren Başkan Mustafa 
Geyikçi, “Turnuvada 28 takımımız mü-
cadele etti. Turnuva büyük bir heye-
cana ve çekişmeye sahne oldu. Spor-
cularımız hem eğlendi hem mücadele 
verdi. Ben tüm sporcularımızı göster-
dikleri performanstan dolayı tebrik 

ediyorum. Finike Belediyesi olarak her 
zaman sporun ve sporcularımızın ya-
nında olacağız” dedi.

TSYD İLE TURNUVAYI YUKARI 
TAŞIYACAĞIZ

Önümüzdeki sene turnuvanın daha 
ulusal bir görünüme kavuşması için 
çalışmalarına erken başlayacakları-
nı da ifade eden Başkan Mustafa Ge-
yikçi, “Bu sene maçlarımızı Türkiye 

Spor Yazarları Derneği (TSYD) Antal-
ya Şube Başkanı Şifa Çiçek ile de ta-
kip ettik. Kendisinden görüşlerini ve 
önerilerini aldık. Önümüzdeki sene 
için TSYD ile birlikte bu turnuvayı 
daha yukarı taşımak için fikir birliği-
ne vardık. Umuyorum Altın Portakal 
Plaj Voleybolu turnuvamızı önce böl-
gesel daha sonra ulusal ve son olarak 
uluslararası bir seviyeye taşımak isti-
yoruz” dedi. DHA

Plajda şampiyon belli oldu
Finike Belediyesi tarafından bu yıl 3’üncü kez düzenlenen Altın Portakal Plaj Voleybolu Turnuvası’nın şampiyonu 

belli oldu. Yaklaşık 1 ay süren ve büyük heyecanın yaşandığı turnuvanın galibi Eymen Teknik takımı oldu



Kepez Belediyesi’nin Dokuma park’taki 
Antalya Bilim Merkezi’nde düzenlenen atöl-
yelere katılan ilköğretim öğrencileri, üniver-
sitelerde ya da özel eğitim kurumlardaki me-
totlar ile erken yaşta bilimin ilk adımlarını 
öğreniyor. En fazla ilgi gösterilen atölyele-
rin başında gelen robotik kodlama atölyesi-
ne gelen 8-14 yaş arasındaki çocuklar, ya-
pay zeka destekli Python programlama dersi 
aldı. Antalya Bilim Merkezi’nin, 5 gün sü-
ren yaz kampı haftasında 15 saat eğitim alan 
kodlama öğrencileri, Elektrik Elektronik Mü-
hendisi Murat Bahar rehberliğinde VSCode 
isimli IDE ile çalışarak Python programlama 
dilini öğrendi. Python’un popüler kütüpha-
nelerinden “turtle”, “tkinter”, “pygame” ve 
“requests” kullanarak çeşitli projeler gelişti-
ren genç beyinler, yapay zekanın yardımıyla 
metin kodlamanın temellerini atıp bu alanda 
tecrübe kazandı.

Eğitim süresince öğrenciler, 
hava durumu, güncel döviz 
kurları uygulaması, matema-
tik soru oyunu, hesap maki-
nesi, Tetris, ülke bayrakları 
çizdirme, paint uygulama-
sı ve pong oyunu gibi 20’den 
fazla uygulama ve oyun ge-
liştirdi. Teknolojinin kapıla-
rını aralayan atölyede çocuk 
ve gençler hem Python prog-
ramlama dili öğreniyor, hem 
de yazılım geliştirme dene-
yimi elde ediyorlar. Özellikle 
hava durumu ve güncel döviz kurları uygu-
lamalarıyla öğrencilere API kavramını öğret-
tiklerini açıklayan eğitmen Bahar, “Sadece 
kod yazıp çalıştırmakla kalmadılar, aynı za-
manda yazdıkları uygulamaları Windows’un 
uygulama çalıştırma uzantısı olan “.exe” dos-

yasına dönüştürerek, bu dosyaları kolayca 
çalıştırılabilir ve transfer edilebilir hale getir-
diler. Böylece, transfer edilen Windows işle-
tim sistemli bilgisayarlarda, bilgisayar fark 
etmeksizin çalışabilen uygulamalar geliştir-
miş oldular” dedi.  HABER MERKEZİ

DünyA Dostluk Günü’nde An-
talya Büyükşehir Belediyesi-
nin hazırladığı etkinlikte bu-
luşan gençler, Beach Park 

Varyant Meydanı’nda piknik yaparak 
çeşitli oyunlar oynadı. Hareketli mü-
zikler eşliğinde dans eden gençlerin 
enerji dolu zumba danslarına çevrede-
ki vatandaşlar da alkışlarıyla eşlik etti. 
Günün anısına hazırlanan özel tişört-
leri de renkli boyalarla süsleyen genç-
ler Dostluk Günü’nde dünyaya barış ve 
sevgi mesajı verdi.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Genç-
lik Lideri Burcu Keklik “Dünya gene-
linde her yıl 30 Temmuz’da kutlanan 
Dünya Arkadaşlık ve Dostluk Günü’n-
de Genç Antalya Gönüllülerimiz ile 
buluştuk. Gençlerin kaynaşması ve 
dostluk bilincinin güçlenmesini hedef-
liyoruz” dedi.

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ’NE 
TEŞEKKÜR EDERİZ

Genç Antalya Gönüllülerin etkinlik-
lerinde yeni şeyler öğrendiklerini be-
lirten Zehra Nur Demirkıran, “Büyük-

şehir Belediyemizin Genç Antalya 
Gönüllüleri Topluluğu bu açıdan bizle-
re yeni şeyler katıyor. Bu etkinlikler ile 
yeni arkadaşlar edinip sosyalleşiyoruz. 
Bu imkânları bizlere sağladığı için Bü-

yükşehir Belediyemize çok teşekkür 
ederiz” diye konuştu.

Düzenlenen etkinlikten çok keyif al-
dıklarını belirten bir diğer gönüllü Hi-
lal Demirbaş ise “Arkadaşlık, dostluk 

aslında bu güne özel bir gün değil her 
gün kutlanması gereken bir gün. Dost-
luklar, arkadaşlıklar en çok ihtiyaç duy-
duğumuz şey” dedi. 

BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ / BÜLTEN

PorTo rikolu sanatçı, yorumcu, aktör ri-
cky Martin, Antalya Belek’teki regnum Car-
ya’da ‘regnum Live in Concerts’ serisi kapsa-
mında konser verdi. Dün akşam yaklaşık 2 
saat sahnede kalan Martin, sevilen şarkıları-
nı arka arkaya seslendirdi. Türkçe olarak ‘Te-
şekkürler Türkiye’ diye seslendiği konserin-
de, dansları ve tavırlarıyla kendisini izleyen 2 
bin 500 kişiyi hayran bırakan ricky Martin’e, 
sahnede 7 kişilik dans grubu ve 9 müzisyen 
eşlik etti. Antalya’da 2016’da EXPo’nun açılı-
şındaki konserin ardından Türkiye’de tekrar 
sahneye çıkan ricky Martin, sevilen şarkıla-
rından ‘Maria’ ile programına başladı.

ricky Martin, “Uzun bir aradan sonra yeni-

den Türkiye’de sahne aldığım için çok mutlu-
yum. Bu gece hep birlikte partileyeceğiz. Ba-
zen romantik anlar da yaşayacağız. Müzikle 
size biraz hayatımdan bahsedeceğim. Bu şar-
kıların büyük kısmı tüm dünyada bir numara 
oldu sayenizde. Bunun için her zaman min-
nettarım. İşte bu benim hikayem. Umarım ke-
yif alırsınız. Kesinlikle çok eğleneceğim. Sizi 
seviyorum” diyerek hayranlarını selamladı. 
ricky Martin, ‘Shake Your Bon Bon’, ‘She Ban-
gs’, ‘Nobody Wants to be Lonely’, ‘Livin’la vida 
Loca’ gibi sevilen şarkılarını koreografiyle 
söyledi. ‘Cup of Life’ ile tamamlanan gecede 
Martin, en kısa sürede İstanbul’da da buluş-
mak üzere sahneden alkışlarla ayrıldı. DHA 

Gençlerden dünyaya 
barış ve dostluk mesajı

Büyükşehir Belediyesi “Genç Antalya Gönüllüleri” etkinliklerine devam ediyor. 
30 Temmuz Dünya Dostluk Günü dolayısıyla Beach Park Varyant Meydanı’nda 

düzenlenen etkinlikte buluşan gençler dostluklarını pekiştirerek doyasıya eğlendi

ricky martin sahneye çıktı
Serik ilçesinde dünyaca ünlü Porto Rikolu sanatçı Ricky 

Martin konser verdi. Ricky Martin, “Uzun bir aradan sonra 
yeniden Türkiye’de sahne aldığım için çok mutluyum” dedi
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BİNLErCE yıllık yaşa sahip, kanun-
la koruma altındaki anıt ağaçların tanı-
tımı ve korunması amacıyla başlatılan 
proje kapsamında kurulan anitagaclar.
gov.tr internet sitesinde, Türkiye gene-
lindeki tescilli 10 bini aşkın anıt ağaç-
tan 883’üne yer verildi. Sitede il, ilçe, 
yaşı, boyu, gövde ve tepe çapı verileri 
bulunan asırlık ağaçların, tarihi öyküle-
ri de anlatılıyor.

Geçmişle günümüz, günümüzle gele-
cek arasında köprü kurabilecek uzun-
lukta ömre sahip olduğuna dikkat çe-
kilen anıt ağaçların, yöre tarihinde, 
mistik kültüründe ve folklorunda özel 
yeri bulunduğu da anlatılıyor. Korunan 
Alanların Tespit Tescil ve onayına İliş-
kin Usul ve Esaslara Dair Yönetmelik 
hükümlerine göre tabiat varlığı olarak 
sınıflandırılan anıt ağaçların, sahip ol-
duğu özellikler nedeniyle her türlü ön-
lem alınarak mutlak surette korunması 
ve doğal miras olarak gelecek nesillere 
bırakılması gerektiği vurgulanıyor.

‘SAYGI DUYULAN DOĞAL ESERLER’

Görkemli görünüşleri, kendilerine 
bahşedilen uzun ömürden dolayı geç-
mişi geleceğe bağlayan, değeri tartı-
şılmaz zenginlikler olduğu kaydedilen 
anıt ağaçların korunmasının hem genç 
beyinlerde soya bağlılık duygularını ge-
liştirdiği hem de doğa sevgisi ve çev-
re bilincinin kökleşmesine aracı olduğu 
ifade edildi.

Listede, 2 bin yaşını deviren dört ağaç 
bulunuyor. Antalya’nın Kumluca ilçe-
sinde 25 metre boy ve 262 santimetre 
gövde çapına sahip 2 bin 331 yaşında-
ki sedir ambar katranı, Türkiye’nin en 
yaşlı ikinci ağacı. Kahramanmaraş oni-
kişubat ilçesinde 2 bin 284 yaşındaki 
doğu çınarı, Türkiye’nin en yaşlı üçüncü 
ağacı. Konya Taşkent’teki 2001 yaşında-
ki kokulu ardıç ve Hatay Samandağ’da 
2001 yaşındaki doğu çınarı da Türki-
ye’nin en yaşlı ağaçları arasında yer alı-
yor. DHA

Türkiye’nin 
anıt ağaçları

Öğrenciler yapay 
zekayı keşfediyor

YüKSEKÖğrETİM Kurumla-
rı Sınavı’na (YKS), Kepez Bele-
diyesi’nin Yasin Naci Ağaroğlu 
Eğitim Merkezi’nde hazırla-
nan ve ilk 10 bine giren öğren-
ciler, başarılarını Kepez Bele-
diye Başkanı Mesut Kocagöz 
ile paylaştı. YKS sınavında de-
rece elde eden Melike Alpar, 
Muhammet Sehit Kardaş ve 
Mahmut Kerem Akdan, Baş-
kan Kocagöz’ü makamında zi-
yaret etti. Ziyarete, Kepez Be-
lediyesi Eğitim Koordinatörü 
Ali Aksünger ve eğitim mer-
kezinin öğretmenleri de katıl-

dı.  Öğrenciler, bu özel ziyaret-
te hem sınav deneyimlerini 
aktardılar, hem de destekleri 
için Başkan Kocagöz’e, teşek-
kür ettiler. Başkan Mesut Ko-
cagöz de, gençlere kaçıncı sıra-
da olduklarını ve hedeflerini 
sordu. Gençlerin başarısın-
dan duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Başkan Kocagöz, 
“Maşallah gençlerimiz pırıl pı-
rıl. Tebrik ediyorum. Biz Ke-
pez Belediyesi olarak sizlerin 
başarıları ile gurur duyuyo-
ruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Kocagöz’den öğrencilere burs
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